
Frotokót nr IX/2007
z IX Sesii Radv Fowiatł,ł Łódz,kieEo łYschodniego, odbvtei w druiu

29 łnaia 2007 r" w siedzibie Komendv Powiatowei Państwowei Strazv
Pożarnei w Kołuszkach.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1000 i trwała do godziny 13'0.

Skład Rady Polviatu - 19 radnych.

Obecnych - 17 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokofu.

Lista obecności gości stanowi zaŁacznik nr 2 do protokołu.

pkt 1 porz,ądku obrad - otwarcie Sesii i stwi

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Ryszard Surowiec serdecznię
powitał radnych, Komendanta Powiatowego PSP, w siedzibie którego odbyło się posiedzenie
Rady Powiatu. Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koluszkach, przedstawiciela Komendy
Por,viatowej Policji w Koluszkach - Panią Katarzynę Kubiak, Powiatowego Lekarza
Weterynarii, Skarbnika i Zasząd Powiahl, kięrowników jednostek organizacyjnych,
naczeiników wydziałow Starostwa Powiatowego \,v Łodzi otaz wszystkich przybyĘch na
dziewiątą Sesję Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Przewodniczący Rady stwierdził niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał
przez Radę Powiatu.

Pkt 2 porz,ądkw obrad . Przviecie porządku obrad trX Sesii R.adv
Fowiatu Ł ó dzkiego W,s ck odniego.

Przewodniczący Rady Ryszard Surowiec przedstawił pismo lnspektora Sanitarnego Pani
Urszuli Jędrzejczyk informujące o powodach jej nieobecności na dzisiejszym posiedzeniu
Rady Powiafu. (pismo przysłane przez PaniąInspektor stanowi załącznik nr 3 do protokołu).

W związku z tym, iŹ Pani Jędrzejczyk nie mozę wziąc udziału w posiedzeniu Rady Pan
Przewodniczący złoiył wniosek o zdjęcie z porządku posiedzenia punktu dotyczącego
przedstawięnia informacji na temat stanu sanitarnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego
w 2006 roku _ informacja ta znajdzie się w kolejnym porządku posiedzenia Rady Powiatu.



Nie zgłoszono dodatkowych propozycji odnośnie porządku obrad, w zw.iązku z cTym
przystąpiono do głosowania w załresie zdjęcia z porządku punktu 7 _ ,'Informacja na temat
stanu sanitarnego Powiafu Łódzkiego Wschodniego w 2006 roku'''

Przedstawiona propozycja została ptzyjęta jednogłośnie ptzy 16 głosach ,'.za,,, 0 głosach
.,plzeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuje Się''.

Porządek posiedzenia' wTaz z przyjętą poprawką został przyjęty ptzy 15 głosach ,,za,,, O

głosach,,prZ€ciw'' i 0 głosach 
',wstrzymuję się'' i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządkrr obrad IX Sesji Rady Powiatu Łodzkiego Wschodniego.
3. Przyjęcie protokołu z VIil Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
4. Sprawozdanie zprac Zarządu w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje t zapytania.
6. Informacja dotyczapa stanu sanitarno weterynaryjnego Powiatu Łódzkiego

Wschodniego w 2006 roku.
7, Sprawozdanie z działa|ności Komendy Powiatowej Poiicji Powiatu Łódzkiego

Wschodniego w 2006 r.
8. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Strazy Pozarnej Powiatu

Łódzkiego Wschodniego w Kolrrszkaclr w 2006 r.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych z budzetu powiafu

łódzkiego wschodniego na pomoc zdrowotną w 2007r. dla nauczycieli korzystających
z opieki zdrowotnej zatrudnionych w.szkołach i placowkach prowadzonych pTzez powiat
łódzki wschodni.

10. Podjęcie uchwĄ w sprawie regulaminu korzystania z ftlnduszu ptzęzTtaazonęgo na
pomoc zdrolvotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej zatrudnionych
w szkołach i piacÓwkach prowadzonych ptzezpowiat łodzki wschodni.

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały ru 43Nl2007 Rady Powiatu Łódzkiego
Wschodniego z dnia 16 lutego 2007r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycleli
zatrudnionych w szkołach i piacówkach oświatowych prowadzonych ptzez powiat łodzki
wschodni na?007r.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie z Powiatem Garwolińskim
porozumienia w sprawie kształcenia uczniów zteoreĘcznych przedmiotów zawodowych.

13. Podjęcie uchw.ały w sprawie zmian w budzecie powiatri łódzkiego wschodniego na 2007
rok.

14. Podjęcie uchwały w spralvie zaciągnięcia kredyhr bankowego przeznaczonego
na finansowanie planowanego deficytu budzetu powiatu łodzkiego wschodniego w rokrt
2007.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budzetu powiatu łódzkiego w.schodniego na rok2007,
16' Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla

Powiafu Łódzkiego Wschodniego na lata 200 6.2009 .

17' Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego
Wschodniego na |ata 2005-2013 w postaci zestawienia ,,Planowane projeĘ i zadanta
inwestycyjne na lata 2005 - 2013".

18' Podjęcie uchwały w sprawie przyst4pienia do Zwiryku Gmin i Powiatow Regionu
Łódzkiego.

19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
20. Wolne wnioski i sprawy rózne.
2I. Zaml<nięcie obrad IX Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.



Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Pkt 3 porządku obrad _ Przviecie protokotw r, VIII Sesii Raclv
Fowiatu Łó dzkieEo Ws cho dniego.

Przewodniczący Rady poinformował radnych, ze protokół z osnrej sesji był do wglądu
w Biurze Rady Powiatu. Radni mogli się z nimi z,apoznać' w zuńaz'kl: Z- ęzy1y1zwroł się
zzap7Ąaniem' czy sąuwagi do protokofu z VIII sesji?

Poniewaz nie było uwag' przystąpiono do głosowania.

Protokół z VIIi Sesji Rady Powiatu zostat ptzez Radnych przyjęty pr4, 14 głosach ,,Za'',
0 głosach 

',przeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuję się''' (2 osoby nie brały u dziatuw głosowaniu)

Przewodni}zący Rady poprosił Starostę Grzegotza Busiakiewicza o przedstawienie
informacj i z pracy Zarządu.

Pan Starosta odczfiał' Radnych sprawozdanie Z ptac Zarządu w okresie międzysesyjnym.

Informacja zprac Zatządu w okresie międzysesyjnym stanowi załacznik nr 5 do protokofu.

Przewodnicząca Rady zwrócita się z zap5Ąaniem do radnych ) azy są p1.tania bądz uwagi
do przedtoŻonej,,Informacj i.'.''?

Radni zgłosili następujące pytania do przedstawionej informacji:

Radna Pani Agnieszka BtaŁa zapytała, kto wchodzi w skład Komisji powołanej
do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Domu Pomocy Śpołecznej
w Wiśniowej Górze.

o odpowiedzi na pytanie zadane pruez Panią Agnieszkę białą ud.zieliła Skarbnik
Powiatu Pani Barbara Ignatowska' która powiedziała, ie w skład Komisji
Zarząd powołał: Wicestarostę powiatu Pana Marka Jarzębskiego _ jako
Przewodniczącego Komisji, Parrią Barbarę Ignatowską Parrią Urszulę Łuzniak
- Kierownika PCPR, Pana Waldemara Walczaka - Kierownika Referatu ds.
Funduszy Strukturalnych UE i Promocji Powiatu oraz Panią Mariannę Zetęk _
kadrową w Starostwie Powiatowym.



Radny Pan Jerzy Kabat zgłosił uwagi odnośnie stylu przedstaw.ionej informacji _
jednym z podstawo\^rych zadanZaruądu Powiatu jest realizacji uchwał Rady Powiatu,
dlatego teŻ na pierwszym swoim posiedzeniu po sesji Zatząd powinien się odnieść do
koncepcji i sposobu reaiizacji ĘcfuŻe uchwał, a|e także do problemów poruszonych
podczas posiedzenia Rady. Ponadto brak jest informacji na temat wniosków
z$aszarry ch przez po szcze gólne Komisj e.
Pan Kabat zwrócił ponadto uw.agę na zbytnią jego zdaniem ogólnikowość
przedstawianej informacji i poprosił, aby informacja z pracy Znzalu ptzekazywana
była Radnym razem z materiałami na sesję, zaś informacja z posiedzeń Zatządu, |dore
odbyłyby się juz po przekazaniu informacji przedstawiona mogłaby zostaÓ podczas
posiedzenia Rady Powiatu.

o odpowiedzi udzielił Starosta Powiatu, który powiedziat, ie w- tenninie
wcześniejszym wskazywano na możliwości i potrzebę tworzenia swego
rodzaju .'w}placowań''' Jeśli Rada uzna składanie tozszeTzonej informacji za
zasadne, trzeba będzie prawdopodobnie pomyśleć o zatrudnieniu dodatkowej
osoby, ktora miałaby się jej sporządzaniem zajmowaó.
Jeśli chodzi o wnioski Komisji _ takowe do Zarządu nie wpłynęły, dlatego
należy dokładnie określić. w jakiej formie wnioski takie do Zaruądu pow-inny
być kierowane _ powinny one być przyjmowane, przegłosowane jako wnioski
całej komisji, a nie uwagi poszczególnych jej członków.

Radny Pan Konrad Kobus, odnosząc się do punkru 28 informacji zapytał, czy kwestią
wykonania oznakowania pionowego dróg nie powinny zająĆ się osoby zatrudnione
w Starostwie Powiatowym do pracy na drogach? Pan Kobus zapytat, czy koniecznym
było podpisanie takiej umowy' a jeśli tak, to cry rue została ona podpisana w zbyt
póŹnym terminie?

o odpowiadając na zadane p1'tanie . Naczelnik Wydziału Rozwoju
Gospodarczego. Rolnictwa i ochrony Srodowiska Pan Dariusz Łukowiak
powiedział, zebieŻącym utrzymaniem dróg zajmuje się cferech pracowników
(łatanie dziur' ustawanie znaków, czyszczenie rowów' itd.). Jeśli chodzi
o oznakowanie pionowe, powiat nie dysponuje odpowiednim sprzętem w tym
cęlu. Kwota na realizację tego zadania to 7.000 zt, z czego na samą farbę
ponad 5.000 zł. tak więc wykonywanie tego zadartia ptzez pracowników
Starostwa nie byłoby opłacalne. od powstania powiatu zadarua takie
realizowane sąna przełomie maja i częrwca.

Radni nie zgłosili dodatkowych uwag i pytan do przedstawionej informacji, w związku
Z czym przystąpiono do realizacji kolejnych puŃtów posiedzenia.

Fkt 5 porz,ądku obrad - Interpelacie i zapvtania.

Radny Pan Jerzy Kabat zgłosił następujące zapytarua:
czy Przewodniczący Rady widzi potrzebę, aby Rada przyjęła swoj plan pracy.
Komisje plany takie mają i ułatwia to pracę. Jako mofywację ku temu Pan Kabat
powiedział, ie ottzymanie w pęwnym momencie zawiadomienia o koniecznoŚci
zwołania Komisji Bezpieczeństwa, podczas ktorej radni zapoznać mają się z



Sprawozdaniami wszystkich służb, inspekcji i strazy jest dośó trudne, gdyż temaĘka
tego posiedzenia jest bardzo szeroka i nie pozwala na dogłębne ptzeana|izowanie
sprawozdań podczas jednego posiedzenia. W przypadku ustalenia planu pracy rady,
pozwoli to na poznanie w terminie wcześniejszym za}<tesu pracy poszczególnych
komisji, bez konieczności zwoływania ich w ostatnim momencie.
Pan Kabat powiedział, Że zwtacał wcześniej uwagę na zasadnośó przeprowadzeria
sesji w poszczególnych gminach na terenie powiatu, aby móc ocenić funkcjonowanie
współpracy pomiędzy powiatem a jednostkami gminnymi.
odnosząc się do rapor|u o stanie oświaty, który ma być jednym z tematów sesji Rady,
Pan Kabat poprosił, aby wcześniej zasygnalizować. kiedy raport taki miałby być
przedstawiony, tak, aby poszczególne komisje mogły się do niego odnieść i zgłosić
swoje uwagi oraz sugestie.
Radny Pan Jerzy Kabat zapylu, na jakim etapie jest program zamierzeń Rady
Powiatu, o ktorym to programie i powołaniu w celu jego przygotowania zespofu
mowa była na jednej z r,vcześniejszych Sesji. Dokonylvane są zmiany w Wieloletnim
Programie Inwestycyjnym bez przyjęcia ralnowego choćby planu zarnietzen na tą
kadencję'

o odpowiadając na zadane p1.tanie Wicestarosta Powiatu Pan Maręk Jarzębski
powiedział, ie zespoŁ taki nie został powołany, poniewaz nikt nie zgłosił się do
udziału w nim' Dotyczyc on miał wykorzystywania funduszy unijnych _ jeden
jedynie radny zgłosił wnioski odnośnie inwesĘcji, które z dotacji unijnych
mogłyby być realizowane. Propozycje te będą brane pod uwagę. Mozliwości
inwesĘcyjne dotyczące innych obszarów określić mozna będzie dopiero po
rozstrzygnięciu przetargrr na realizację inwesĘcji na ul. Tuszyńskiej' Także
termomodemlzaija ZSP brana będzie pod uwagę w terminie poźniejszym.

Radny Pan Andrzej opala zapytał', czy na dzien dzisiejszy Zarząd ma propozycje, jeśli
chodzi o zakres prac remontowych na drogach powiatowych w gminie Koluszki,
a także o to, czy temat zwięany z termomodernizacją ZSP Nr 1 w Koluszkach był
przedmiotem prac Zatządv_ rv roku ubiegłym do Wojewódzkiego Funduszu ochrony
Srodowiska wystosowane zostało wystąpienie o mozliwości podjęcia takich prac.

o odpowiedzi na zadanę pytanie udzielił Starosta Powiatu Pan Piotr
Busiakiewicz, który powiedział, Że zadania inwestycyjne w budzecie zostaĘ
jednoznacznie określone, innych zadań zaś nie ma. Pan Starosta powiedziaŁ, Że
obecnię Zarząd czeka na wnioski Komisji Bezpieczeństwa, która dokonała
objazdu dróg powiatowych w catym powiecie _ ztealizowane to zostało pod
kątem przyszłych zamieruen inwestycyjnych. W tej chwili jednak Zaruąd
czeka na vryniki przetargu dot. inwesĘcji na ul. Tuszyńskiej - ofwarcie ofert
nastąpi w dniu 22 częrwęa br. Dopiero po otwarciu tychŹe ofert można będzie
mowić o koiejnych zadaniach zapisanych w budzecie.

- Radny Pan Jerzy Kabat wskazał na konieczność powstania zespofu, o 1<lórym mówił
Pan Jarzębski. Jeśli zespoł taki nie powstanie' kwestiami tymi powinien zająć się
Zarząd przy wsp ółu dziale prezydium Rady.

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Surowiec poinformował', Że dzisiejsze posiedzenie Rady
odbywa się w siedzibie KP PSP w Koluszkach jest posiedzeniem tradyc-vjnym. Następne
jednak sesje odbywać się będą równiez w terenie: począwszy od Gminy Tuszyn, pTzęz
Rzgów. Brójce, Nowosolną Andrespol i na Koluszkach skończy.wszy, wszystkie kolejne
sesje odbywać się będą w terenie. Stosowne zapytanta w tym zakresie r,vystosowane zostaną
do Wójtów i Burmistrzow kolejnych gmin.



W najbliższryrm zaś tygodniu Pan Przewodniczący zwoła spotkanie Prezydium Rady,
Przewodniczących komisji oraz Zaruądu Powiatu, na którym poruszone zostaną splawy
Tvvlryarlę z or gantzacją pracy.

Nie zgtoszono dodatkoryych interpelacji oraz zapytń.

Pkt 6 porządkw obrad _ Inforłnacia dotvczaca stanu sanitał"no _
wetervnarvinego Fowiatu Łódzkiego Wschodniego w 2006 rokłł.

Radni zapoznaIi się z przedstawionąprzezParw Jacka Tyrantriiewicza _ Powiatowego Lekarza
Weterynarii informacją na temat stanu sanitarTlo _ weterynaryjnego Powiatu Łódzkiego
Wschodniego w 2006 roku.

Pan T1rankiewicz szczegółowo omowił spraw.ozdanie, które stanowi załacznik nr 6 do
niniejszego protokofu.

Radny pan Jarosław Suwalsk i zapy1ał, czy ustalone zostały proced.ury postępowania z psami,
które pogryzły ludzl?

Pan Tyrankiewicz odpowiedziat, ze osoba pogryziona pruez psa musi udać się do lekarza, na
podstawie jego opinii inspektor weterynarii wydaje decyzję o umieszczeniu psa na
obserwacji.

Radny Parr Jerzy Kabat zapytat, czy Panu Doktorowi znaflajest sy|uacja dotycząca handlu
obwoźnego _jakie sąjego rczmiary?

Pan Tyrankiewicz odpowiedztaŁ, ie szczegółowo sprawami tymi zajmuje się Powiatowa
Stacja Sanitarno - Epidemiologiczna.

Nie zgłoszono dodatkowych zapytan odnośnię przedstawionego ptzez Pana Tyrankiewicza
sprawozdania.

Pkt 7 porządku obrad _ Sprawozdanie z dziatałrłości Ron,łendv
Powigtowei Policii Powiatu ŁódzkieEo Wschodł,iego w 2006 r,

W dalszej kolejności Radni zapoznalt się z przedstawionym przęz Panią Katarzynę Kubiak
sprawozdaniemz działalności Komendy Powiatowej Poiicji w 200ó r.

Sprawozdanie Komendanta stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Naczelnik Wydziału Sekcji Prewencji przedstawiła bardzo szczegółową informację
w zakesie działalności Komendy Powiatowej za ubiegły rok.



W zwią3ku zĘm, iż radni nie zgłosili uw.ag do przedstawionej informacji, przystąpiono do
r ealizacji ko lej nych punktów p o siedzenia.

Pkt 8 porządkw obrad - Sprawozdanie z dzigłałności Rotnendv
Fowiatowei Faństwowei Strażv Foz,arnei Fowiatu Łódzkiego
Wschodniego w Kolusz,kacł, w 2006.

Radni Powiatu zapozna|i się z przedstawionym ptzęz Pana Włodztmiętza Zawiszę _
Konietrclartta Powiatowegcl PSP sprawozdaniem z działainości i(P PSP w 200ó r.

Informacja ta została przedstawiona w formie ptezentacji multimedialnej _ jej papierowa
forma stanowi zalaczniknr 7 do protokofu.

Nie zgłoszono uwag do przedstaw-ionej informacji' w związku z czym sprawozdanie zostało
ptzez Radnych przyjęte do wiadomości.

Przewodniczący Rady ogłosił 10-cio minutowąprzerwę (do godz. 12o')'

Pkt 9 porządku obrad _ Pocłiecie uckwatls w sprawie przeznaczenia
środków fireansowvclt z budżetu powiatw łócłzkieEo wsckodniego na
pomoc zdrowotna w 2007r. dla nauczvciełi korzvstaiacvch z opieki
zrlrowotnei zutradnionvch w szkołach i placówkacle prowadzotzvclt
nrzez powiat łódzki wschoctrni.

Projekt uchwały przedstawił i omówiła Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Pani Iwona
Walter _ Wisiałkowska.

Jak powiedziała Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Pani Iwona Walter _ Wisiałkowska,
konieczność podjęcia przedmiotowej uchwĄ wynika z zapisów zawartych w Karcie
Nauczyciela, które to zapisy wskazują na obowia3ek przeznaczenta ptzęz organ prowadzący
szkoĘ i placówki oświatowe środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli
korzystaj ąc y ch z opieki zdrowotnej

Niezbędnym w Ęm celu jest podjęcie przedmiotowej uchwały. która doĘczy wyodrębnienia
z budżetu powiatu środkow finansowych na wskazany cel.

Radni nie zgłosili uwag i pytań do przedstawionego przęz PaniąNaczelnik projektu uchwały,
w związku z cZW Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat
przedmiotowej uchwały.



Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała poinformowała,
że Komisja jednogłośnie pozyty,vnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformował, ie Komisja jednogłośnie
poąrrywnie zaopiniowała proj ekt uchwĄ.

Przyst4piono do głosowania, w l'vyniku którego Radni jednogłośnie, przy 15 głosach ,,za,,,0
głosach ,,plzeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuje Się'' opowiedzieli się za podjęciem uchwały w
sprawie plzeznaczenia środkow finansowych z budżetu powiafu łódzkiego wschodniego na
pomoc zdrowotną w 2007t. dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej zatrudnionych
w szkołach i placówkach prowadzonych przęz powiat Łódzki wschodni.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokofu.

pfu Ia porządku obrud _ Fodięcie !łcłewatv w sprawie regałałffiinu
korzvstania z funduszu przeznaczonego na połnoc zdrowotna dla
naucrllcieli korzvst&iqcvcła z onieki zdrowotnei zatrudnioł,,,)ch
w szkołach i olacówkac|a prowattrzonvcłe przez powigt łódzki
wsckodni.

W daiszej części posiedzenia Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie regulaminu
korzystania z funduszu ptzeznaczonego na pomoc zdrow.otną dla nauczycieli korzystających
z opieki zdrowotnej zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych pTzez powiat
łódzki wschodni przedstawionym ptzęz Panią Naczelnik Waiter.

Stosownie do postanowień zawartyclr w Karcie Nauczycielą navczycielom korzystającym
z opieki zdrowotnej przysłriguje prawo do otrzymania pomocy zdrowotnej przysługuje prawo
do otrzymania pomocy zdrowotnej ze środków ptzeznaczonych na ten cel w budzecie organu
prowadzącego szkoły i placówki oświatowe. organ prowadzący zobowięany jest do
okręślenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom
oraz warunki i sposób ichprzyznawania.

Rodzaje tych Świadczeń oTaz zasady ich przyznawania nauczycielom zatrudnionym
w szkołach i placówkaclr prowadzonych ptzęz Powiat Łódzki Wschodni okreŚlone zostały
w Regulaminie korzystarua z fi'mduszu ptzeznaczonęgo na pomoc zdrowotną dla nauczycieli
korzystających z opieki zdrowotnej _ regulamin stanowi zatącznik do projektu uchwały.

Radni nie zgłosili uwag i pytan do przedstawionego pruez PaniąNaczelnik projektu uchwały,
w związku z crym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat
przedmiotowej uchwały.



Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała poinformowała,
ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwĄ.

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformował', ie Komisja jednogłośnie
poz}.tywnie zaopiniowała proj ekt uchlvĄ.

Przyst4piono do głosowania. w wyniku którego w/w uchwała przy 15 głosach ,,za,,, 0 głosach

,,plzeciw'' i 0 gtosach,,wstrąvmuję się'' została ptzez Radnych przyjętajednogłośnie.

Podięta uchwała stanowi za|acznik nr 9 do orotokofu.

Pkt 11 porządku obrad Podięcie wchwałv w sprawie zttłianv
uchwatv nr 43/V/2007 R.adv Fowiatu Łódz'kieeo WscleodnieEo z dnia
16 lwtego 2007r. w sprawie regularninu wvnagradzałeia łeauczvcieli
zatrudnionvck w szkotach i płucówlrack oświatowvcla prowadzonvch
nrzez powiełt łódzki wschodni na 2007r.

Projekt uchwały w sprawie zmiarty uchwały nr 43Nl2007 Rady Powiatu Łódzkiego
Wschodniego z dnia 16 lutego f007r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych ptzez powiat ł.ódzki
wschodni na2007 r. przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziahr Polityki Społecznej, która
powiedziała, ze konieczność jej podjęcia wynika z faktu, iz Minister Edukacji Narodowej
swoim Rozporządzeniem zmienił obowiązujące w dniu podejmowania uchwały przez Radę
Powiatu Łodzkiego Wschodniego Rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek
wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków pTzyznawania dodatków do
tynagrodzenia zasadniczego olaz wynagrodzenia zapracę w dniu wolnym od pracy.

Nalezy zatem dokonać stosownych ztnlafl w regrrlaminie wynagradzatianauczycieli.

Radni nie zgłosili uwag i pytan do przedstawionego pruez PaniąNaczelnik projek|u uchwały,
w.związku z czym Przęwodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat
przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budżefu i Finansów Pani Agnieszka
ze Komisja jednogłoŚnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały'

Wiceprzewodniczący Komisj i Polityki Społecznej poinformow ał, Że
pozyĘrnrnie zaopiniowała proj ekt uchwaĘ.

Biała poinformowała,

Komisja jednogłośnie

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego w/w uchwała przy 15 głosach ,,za,', 0 głosach

,,pTzeciw,, i 0 głosach ',wstrzymuję się'' został.aprzez Radnych przyjęta jednogłośnie.



Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 10 do protokołu'

Pkt 12 porządku obrad _ Podięcie wclewatv w sprawie wvrażeł,ia
zgodv na zawarcie z Powiatełn Garwolińskiłn porozumienia
w snrawie kształcenia uczniów z teoretvcznvck przedmiotów
zewodowvch.

.iak powieciziała Pani Walter. projekt uchwały został przygotowany zę względu
na koniecznośĆ kształcenia uczniów klas wielozawodowych z Zasadniczej SzkoĘ Zawodowej
w Koluszkach (działającej w ramach ZSP Nr 1 w Koluszkach) z teoretycznych przedmiotów
zawodowych w Zespole Szkół Ponadgimnazja\nych w Zelechowie (w za.wodzie kucharz
małej gastronomii), istnieje potrzeba zautarcia porozumienia z*Powiatem Garwoliński,
określającego warunki kształcenia uczniów oraz zasady finarrsowania kursu.

Przewodniczący Rady poprosił Przewodnicząaą Komisji Budzetu i Finansów
o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ię Komisja na swym
po siedzeniu j edno gło Śnie pozytyvni e zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projekru uchwały, w związku z cT;qrrr
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie wyraienia zgody na
zawascie z Powiatem Garwoliiiskim porozumienia w sprawie kształcenia uczniów
z teorcĘcznych przedmiotow. zawodowych została podjęta przy 15 głosach ,,za,,,0 głosach
,'plzeciw'' i 0 głosach,'wstrzymuję się''.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 11 do protokofu.

Pkt 13 połządku obrad Fodiecie wchwatv w sprawie zmian
w bwdżecie powiatu łódzl{iego wsckotłniego na 2007 rotr{.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Barbara Ignatowska.

Jak powiedziałaPani Skarbnik, przygotowarra inicjatywa uchwałoda.wcza wynika z:

wniosku Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie doĘczącego
zwiększenia planu dochodów oraz wydatków w zwtęku z zatrudnięniem pracownika
w ramach prac interwencyjnych i refundacjąz Powiatowego Urzędu Pracy;
wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze o nviększenie
planu dochodów o 48.384,00 zł. z uwagi na zmianę kosztów utrzymania jednego
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mieszkańca na nowych zasadach i ptzeznaczeniu tych środków na zakup środków
zyvuności:
wprowadzenia do budzetu środków w wysokości 3.895,00 zł pochodzących
z podziaŁa zysku osiągniętego w 2006r. ptzez gospodarstwo pomocnicze - Powiatowy
ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Łodzi;
wprowadzenia do budzetu dziafu 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona
przeciwpoiarowa, rozdziaŁu 75495 Pozostała działalność w zwią7ku
z organizowaniem róznego rodzaju imprez i konkursów z zal<tesu bezpieczeństwa.

Jak powiedziała Przewodniaząca Komisji Budzetu i Finansów, przedstawiony projekt
uchwały pruez Komisję został zaopiniowany jednogłośnie pozytyvmie.

Radni nie zgtosili uwag do projektu uchw.ały, w związku L lzym przystąpiono do głosowania,
w wyniku którego Rada Powiatu przy 17 głosach ,,Zd,,,0 głosach,,przeciw'' i 0 głosach
,,wstrzymuję się'' jednogłoŚnie opowiedziałasięzapodjęciem przedmiotowej uchwaty.

Podjęta uchwata stanowi załzczniknr 12 do protokołu'

Pkt 14 porzedku obrad Podiecie wckwcttv w sprawie zmian
w bwdżecie powiatu łódr,kiego wscltodniego na 2007 rok"

Jak powiedziała Skarbnik Powiafu, zmiany przygotowane w przedstawianej inicjaĘwie
uchwatodawczej wynikają z wniosku złozonego przez Dyrektora Domu Pomocy Społecznej
w Lisowicach w związku z planowanym montazem instalacji p.pozarowej w budynku
administracyjno - mieszkalnym.
Pozostałe zmiany związaae sąze zmianą klasyfikacji budżetowej środków przekazywarrych
do Warsztatów Terapii Zajęciowej, jako dotacji na współfinansowanie (5%) kosziów
utrzymania Warsztatu _ na podstawie interpretacji Ministerstwa Finansów.

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów
o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej przedmiotowej rrchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała. ze Komisja ,

posiedzeniu j ednogłośnie pozytywnie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Radni nię zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zwięku
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie zmian w
powiatu łodzkiego wschodniego na 2007 tok został"a podjęta przy I7 głosach ,,za'''

',plzeciw'' 
i 0 głosach 

''wstrzymuję się''.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

na swym

z aTym
budzecie

0 głosach
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Pkt 15 porządku obrad _ Podięcie wcłewatv w sprawie przvstapienia
powiatu łódzkiego wschodniego do realizacii proiektu
współfinansowanego ze środków Europeiskiego Fundusztt R-ozwoiu
R.egionalnego w ramach Priorvtetu I _ R.ozb,gdowa i łlnodernizacia
infrastrwkturv stwżqcei wznnacnianiu konkurencviności reEionów,
Bziałanirł 1.1 _ Modernizacia i rozbtłdowa regionalnego uktadu
transportowego Zintegrowanego Programw Operacvinego Rozwoiw
Regionalnego 2004 _ 2006 pn. ,,Przebłłdową i tnodernizacia drogi
powiatowei Nr 2912E (24156\ w Gminie ,Andrespol""

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła skarbnik Powiafu Pani Barbara Ignatowska.
Zgodnie z postarrowieniami przedstawionego pTzez Panią Skarbnik projektu uchwały,
przystępuje się do rca|izacji projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Priorytetu 1 - Rozbudowa i modernizacja
infrastrukhrry słuzącej r,vzmacnianiu konkurencyjności regionów, Działania 1.1

Modernizacja i rozbudowa regionalnego układu transportowego Zintegrowanego Programu
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 * 2006 pn. ,,Przebudowa i modernizacja drogi
powiatowej Nr 2912E (24156) w Gminie Andręspol''.

Jednocześnie, zgodnie z przedstawionym projektem uchwały, upowaznia sięZarząd Powiatu
Łódzkiego Wschodniego do podpisania umowy o dofinansowanie projektu z V/ojewodą
Łódzkim oraz do wniesienia zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy w postaci weksla
in blanco wTaz Z deklaracj ą wekslową na kwotę dofinansowania.

Przewodniczący Rady poprosi.l Przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie
opinii Komisj i doĘczącej przedmiotowej uchwĄ.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, ochrony Środowiska i Gospodarki Jerzy Kabat
poinformował, ze Komisja jednogłośnie pozlylvnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na swym
posiedzeniu jednogłośnie pozytywnie zaopiniow-ała projekt przedstawionej trchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w rwięku z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku ktÓrego uchwała w sprawie przystąpienia powiatu
łódzkiego wschodniego do realizacji projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Priorytetu I - Rozbudowa i modernizacja
infrastruktury sfużącej wzmacnianiu konkurencyjności regionów. Działanta 1.i
Modernizacja i rozbudowa regionalnego układu transportowego Zintegrowanego Programu
operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 _ 2006 pn. ,,Przebudowa i modęmizacja drogi
powiatowej Nr 2912E (24156) w Gminie Andrespol', została podjęta przy 17 głosach ,,za,,,0
głosach,,przeciw,' i 0 głosach,,wstrzymuj ę się''.

Podjęta uchwała stanowi za|aczniknr 19 do protokofu.
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Nr 2912E (24156) w gminie ,Ąndrespol,,.

Pkt 16 porządkw obrad _ Fodiecie ucltwułv w sarawie nrzviecia
poffiocv finansowei od gmił,v Andresool na realizacie zadania
inwes nego Dn. i modern a drosi iatowei

Zgodnie z postanowieniami zawańymi w przedmiotowym projekcie uchwały, powiat
łódzki wschodni przyjmuje pomoc finansową od gminy Andrespoi z ptzeznaczeniem na
reallzację zadanta inwestycyjnego pn' 

',Przebudowa 
i modernizacja drogi powiatowej Nr

29I2E (24156) w gminie Ancirespol'' do wysokości 1.600.000,00 zł (słownie: jeden milion
sześćset Ęsięcy złofych), w tym:

a w 2007r. _ 800.000,00 zł;
n w 2008r. _ 800.000,00 zł.

Pomoc finansowa, o której mowa w $ 1 zostanie udzielona w formie dotacji celowej
z budzetu gminy Andrespol. jednocześnie upowaznia się Zarząd Powiatu Łódzkiego
Wschodniego do zawaręia umowy z Wojtem Gminy Andrespol określającej przeznaczerie
i zasady roz|tczetia środków.

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie
opinii Komisj i doĘczącej przedmiotowej uchwĄ'

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, ochrony Srodowiska i Gospodarki Jerzy Kabat
poinformor,vał, ze Komisja jednogłośnie pozytyr,vnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, że Komisja na swym
posiedzeniu jednogłośnie pozfiyumie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały'

Radni nię zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, .w zwtązku z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie przyjęcia pomocy
finansowej od gminy Andrespol na rca|izację zadania inwestycyjnego pn. ,,Przebudowa
i modemizacja drogi powiatowej Nr 2912E (24156) w gminie Andrespol', zostata podjęta
ptzy 17 głosach ,,za,,,0 głosach ,'przeciw'' i 0 głosach ,'wstrzymuję się''.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Pkt 17 porządku obrad _ Podiecie uckwałv w snrawie aktiłalizacii
Wieloletniego Frogramłł Inwestvcvinego dla Fowiatu Łódzkiego
Wschodnieso na latu 2006-2009.

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Powiatu Pani Barbara
Isnatowska.
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Pani Skarbnik powiedziała, że WPI ustalony dla powiatu zawieta dwa zadania inwestycyjne
zaplanowane do realizacji ptzez Powiat ŁodzL<l, Wschodni. Zadarua te są wynikiem przyjętej
Strategii Rozwoju Powiatrr a takze Planu Rozwoju Lokalnego. Stąd tez zaistniała potrzeba
przyjęcia Wieloletniego Programu InwesĘcyjnego _ uwzgiędnia on następujące zadatia:
,,Rozbudowa DPS w Wiśniowej Górze - etap I,, oraz,,Przebudowa i modernizacja drogi
powiatowej Nr 2912E w gminie Andrespol".
W ślad za zmianami, które zostĄ zaproponowane i przez Radę Powiatu przyjęte
(zwiększenie planowanych nakładów na realizację zadania _ ul. Tuszyńska). należato
przedstawić zmiany, które wi44ąsię z WPI.
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionych informacji, w związku z czym Przewodniczący
Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzętu i Finansów o przedstawienie opinii
dotyczącej przedmiotowej uchwały'

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na Swym
posiedzeniu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.

Głos zabrał Radny Parr Andrzej opaia, ktory zapytał, z czego wynika róŻruca w środkach
unijnych - w WPI środki te wynoszą3.300.000 zł, w PRL zaś ponad 4 mlnń.
Ponadto Pan opala zapytał, odnosząc się do wysokości nakładów na DPS w Wiśniowej
Gotze, w jakich cenach (z którego rokrr) przedstawione sąnakłady i czy dofcząone całego
zadatia, czyĘlko jego fragmenfu?

odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu Pani Barbara Ignatowska, która powiedziała, Źe jeśli
chodzi o modernizacje rrl. Tuszyńskiej, w PRL pokazane są wszystkie nakłady (podobnie jak
w WPI). Jędnakże w PRL pokazane są źródła finansowania za cały okres realizacji zadaaia
inwesĘcyjnego (od roku 2001). W budzecie środki finansowę do pozyskania zW to kwota
ponad 4 milionów. zł. Natomiast w WPI wydatki są rozpisane na planowarre do poniesienia
nakłady finansowe w roku 2007 i 2008, oraz . w osobnej kolumnie - nakłady juz poniesione
w latach 2001-2006^
Jeśli chodzi o rvniosek złozony o dofinansowanie ze środków UE, opiewał on takie na
wydatki, które zrealizowane były od roku 2004. Jak wyjaśniła Pani Skarbnik, budzetowanie
urrijne 2004 _2006, które miało miejsce od 1 maja 2004 t', kiedy Polska stała się członkiem
Unii Eiiropejskiej, mozna było przedstawiaó wydatki w projektach do refllndacji. Takie tez
wydatki w roku 2004 zaistniały _ w gnrdniu 2004 r. kwota w wysokości 8'000 zł. i w roku
2005 _ kolejne r,vydatki na projekt techniczny' RoŻnica 3'300'000 zł to nakłady, ktore mają
być wykonane (do poniesienia), a które poniesione jeszcze nie zostały.

Radny Pan Andrzej opala zapytał', dlaczego suma w środkach unijnych jest rózna?

Pani Skarbnik odpowjędziała, że kwota w PRL jest taka sama _ 4.035.360 zł, zaś w WPI
przedstawione są planowane do poniesienia nakłady

Pan opala powiedział, ze jego zdaruem przedstawione są środki mozliwe do ,,wzięcia'' i te,
które powi at wziąc planuj e.

Pani Skarbnik odpowiedziat'a, ze są to planowane do poniesienia nakłady, a następnie
udzieliła szczegołov,,ych wyjaśnień w tym zakresie.

odpowiedzi w zakresie Domu Pomocy Społecznej udzielił Naczelnik Wydziafu RGfuoŚ Pan
Dariusz Łukowiak, który powiędziaŁ, ze przedstawione są nakłady poniesione do roku 2006.
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(7.220,000 na Lata 2001 2013 bez przeszacowania tak jak było to pokazane
w kosztorysach z roku 2002, kiedy opracowyvvana była dokumentacja techniczna _ kwota
dotyczy całego zadaflla, nie poszczególnych jego etapów)' Kazde przeszacowanie w Ęm
momencie ma sens wówczas, gdy istnieje pewność, ze inwestycja będzie konĘnuowana.

Parr opala powiedział, Że w takim razie cyfry mówiące o inwestycji na ul. Tuszyńskiej na\eiy
uznac zamy|ące,

Pan Łukowiak powied ział.. ze cyĘ te mowią o kosztorysach opracowanej dokumentacji
w roku 2001.

Starosta Powiatu Pan Busiakiewicz powiedział, Że w takim razie równie mylące były
w momencie ustalania planu. Radrry Pan opala" zalz1Jc\ Że c1,fr7, są m'yiące. Dokonywanie
aktualizacji tych kwot nie ma na dzień dzisiejszy Sensu' gdyz nie podjęta została decyzja
o kończeniu inwestycji DPS. obecnie czekamy na zamknięcie sprawy zvmęanej
zmodemizacjąul. Tuszyńskiej. Wówczas mozna będzie dokonaó takiej anallzy.

Radny Pan Andrzej opaia powiedział, Że wcześniej powstał problem z brakiem akh-ralizacji
kosztorysu na ul. Tuszyńską. Na dzięń dzisiejszy zadanie inwestycyjne reaiizowane jest na
poziomie kosztorysów z roku 2001. W ciągu kilkri mięsięcy działania nowego Zarządu
zdanięm Pana opali mozna było dokonac ptzeszacowania tych kwot.

Wicestarosta Powiatu Pan Marek Jarzębski powiedział, ie zmiany dotyczą jednego tyiko
obszaru _ ul. Tuszyńskiej. Nie ma obecnie sensu plzeznaczenia pieniędzy na coś, co nie może
być obecnie realizowane' Jedyną mozliwością dokończenia inwestycji w- Wiśniowej Górze
jest wystąlienie ośrodki unijne. Na ten moment konkrrrsy nie zostały ogłoszone, nie wiadomo
takze kiedy takowe konkursy ogłoszone zostaną.

Radny Pan Andrzej opala powiedział, ie na|ęzał.oby wszystkim
do zakończetria inwesĘcji potrzeba. gdyz na jednej z sesji
zakończerua inwestycji w DPS brakuje ok. 10 milionow.

Pan opala powiedział, ze proponuje rozpocząć i zakonczyć
t o zp o cząć i zakonczyć p oprze dn iemu Z ar ządo wi P o wi atu.

Przewo dnic zący zamknął dyskusj ę w prze dmiotowym zakresi e.

radnym pokazać, ile środkow
powiedziane zostało, Że do

tyle inwestycji, ile udało się

Pan Łukowiak powiedział., Że wyceny w bardzo niedługim czasie przestają być aktualne , ptry
zmieniających się stale cenach materiałów budowlanych, dlatego tez nie widzi zasadności
dokonania takich wycen w tym momencie.

Radny Pan Jerzy Kabat powiedział' iz nie ma wątpliwości, ze standardy w Domach Pomocy
Społecznej spełnić naleĘ,jednak na uwagę zasługuje to, czy wzrost zen materiał'ów, ptzy
nałozeniu czasu finalnego dla tego zadaniabędzie tak duzy, pozwoli zadanie zakonczyĆ.

Radni nie zgłosili dodatkowych uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zwią7ku
Z czym przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta ptzy L4
głosach,,za.,, 1 głosie,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuj ę się''.
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Podjęta uchwała stanowi załączniknr 27 do protokołu.

Pkt 18 porządku obrad _ Podiecie uckwałv w sprawie przystapienia
do Zwiqzkw Głnin i Powiutów R.egionw Łódzkiego.

Projekt uchwały przedstawił i omowił Starosta Powiafu Pan Piotr Busiakiewicz, który
powiedział. Że przygotowana inicjatywa uchwałodawcza ptzez Zatząd Powiatu w sprawie
przystąpienia do Zwięku Gmin i Powiatow Regionu Łódzkiego jest konsekwencją spotkania
reprezentantow jednostek samorządu terytorialnego, które odbyło się w dniu 13 kwietnia
2007 r. w Urzędzie Miasta Łodzi.

Celem Stowarzyszenia, zgodnie z projektem Statutu Stowarzyszenia ustalonym na
ilw spotkaniu jest m.in.:

wspieranie idei samorządu ter1.torialne go,

obrona wspólnych interesów jednostek samorządu terytorialnego,
reprezentowanie gmin i pow-iatow we wspolnych sprawach na forum
ogolnopolskim i międzynarodowym,
rozwój przedsiębiorczości i innowacyjności,
promocja gmin i powiatów regionu łódzkiego,
zwiększenie zatrudnieni a i aktyłv izacj a zawodowa mie szkańc ów

poprzezl
podej mowanie wspólnych przedsięwzięć,
inicjowanie i opiniowanie aktów prawnych dotyczących samorządu
terytorialnego,
świadczenie usŁug konsultingowych, prawnych i organizacyjnych na |zeęz
gminy i powiatów ztzeszonych,
pozyskiwanie funduszy z Unii Europejskiej,
współdział anie z organami administracj i rządowej.

W związku z p ovty iszy m Zat ząd uznaj e za zasadne podj ęcie sto sownej uchwały.
Koszt członkowstwa w kolejnych latach wynosić będzie 3.000 zł.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchw-ały, w zwięku z cZW
przyst4piono do głosowania' w wyniku którego przedmiotowa uchwała została podjęta przy
1 1 głosach ,,za,,,3 głosach ,'plzeciw'' i 2 głosach ,'wstrzymuję się''.

Podjęta uchwała stanowi załączniknr t7 do protokofu.

Pkt 19 porządlst,t obrad _ odpowiedzi na interpelacie i zapvtania.

odpowiedzi na interpelacje i zapytantazostały udzielone w punkcie 5 porządku posiedzenia. .

Fkt 20 porządku obrad _ Wolne wnioski i sprawv różrue.
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Przewodniczący Rady poinformo,,vat., ze następne posiedzenia Rady Powiatu odbywać
będą się w kolejnych jednostkach gminnych na ternie powiafu _ pierwsza kolejna
odbędzie się w Tuszynie ?

Pkt 21 porządk,, obred _ Zamknięcie obrud IX Sesii R.adv Fowiatu
Łó dzkieg o Ws ch o dnieg o.

Przewodniczący Rady podziękor,'',ał r'rszystkirr, za przybycie i zamknął obrady iX Sesji R.ady
Powiatu Łodzkiego Wschodniego.

Na tym protokoł zakończono'

Protokołowała:

Ewa Czyzewska

Przewodwjczący R'ady
Fowiatu Łó dz|ńłgo Wsc hodniego
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